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1. W związku z zapowiedzią udziału większości placówek szkolnych i  

przedszkolnych w strajku organizowanym przez ZNP, proszę władze miasta,  

będące organem prowadzącym o odpowiedź na następujące pytania:  

- Czy jest prawdą, że lista pracowników, którzy podejmą protest, będzie znana  

dyrektorom dopiero w dniu strajku ?  

- Czy w strajku pracowników oświaty będą uczestniczyć tylko nauczyciele, czy  

również pracownicy administracji i obsługi?  

- Na czym będzie polegał strajk i jak będzie wyglądała praca szkół w dniu 31  

marca?  

- Czy uczestnicy strajku zachowają prawo do wynagrodzenia za w/w dzień?  

2. Wobec przyjętej w dniu dzisiejszym uchwały w sprawie dostosowania sieci  

szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miejską  

Ciechanów do nowego ustroju szkolnego, proszę o zamieszczenie na stronie  

internetowej UM mapy granic obwodów publicznych szkół prowadzonych przez  

naszą gminę. Wykaz ulic zamieszczony w załącznikach do uchwały jest  

niewątpliwą pomocą, jednakże wizualizacja w postaci mapy może wydatnie  

ułatwić rodzicom odnalezienie się w tej nowej sytuacji, usprawnić rekrutację.  

Mapa mogłaby być dostępna również na stronach internetowych szkół.  



  
3. Wiele inwestycji zakończonych oraz te, których realizacja jeszcze przed nami  

zmienia pozytywnie wizerunek naszego miasta. Tym bardziej warto o niego  

dbać w każdym możliwym aspekcie. Z okien przejeżdżającego przez Ciechanów  

pociągu podróżni dostrzegają różne widoki, niestety również ten, który utrwala  

Ventus - innowacyjny zakład recyklingu tworzyw sztucznych. Firma jest  

pracodawcą dla kilkudziesięciu osób, stara się ocieplać swój wizerunek poprzez  

zaangażowanie w akcje charytatywne, sponsoring zawodów· sportowych czy  

klubu siatkarskiego. Jednak te pozytywne działania nie są w stanie przesłonić  

widoku tysięcy ton odpadów wyglądających jak zwykłe śmieci oraz przede  

wszystkim poprawić jakości życia mieszkańców budynku przy ul. Fabrycznej  

17. To bardzo uciążliwe sąsiedztwo. Mieszkańcy narzekają na nieprzyjemny  

odór, intensyfikujący się latem; plagę gryzoni pochodzących ze składowiska, o  

roztaczającym się krajobrazie nawet nie wspominają. Zwracam się z prośbą do  

władz miasta, by w kontekście przyszłego remontu mostu w ul. Augustiańskiej,  

z którego zwiększonej nośności firma Ventus mogłaby tylko skorzystać; podjęły  

skuteczne rozmowy w celu zmiany istniejącego stanu rzeczy. Tak jeśli chodzi o  

wyeliminowanie niedogodności sąsiedztwa firmy, jak i na płaszczyźnie poprawy  

estetyki otoczenia.  

4. Miejski Zespół Szkół nr 2 przy ul. Czarnieckiego dysponuje od lat pokaźnym,  

ale w dużej mierze niezagospodarowanym terenem. Wychowankowie tej szkoły  

to byli lub obecni reprezentanci kraju w różnych dyscyplinach sportowych w  

swoich kategoriach wiekowych. Choćby w najbliższych dniach będziemy  

trzymali kciuki za występ Daniela Staniszewskiego podczas Mistrzostw Świata  

w kolarstwie torowym w Hongkongu. Myślę, że po latach funkcjonowania  

placówki powinien nadejść czas na sporządzenie planu kompleksowego  

zagospodarowania jej terenu we współpracy z MOSiR i innymi podmiotami.  

Sporządzenie planu nie oznacza oczywiście jego natychmiastowej realizacji, ale  

pomoże w wyznaczeniu kierunków aplikowania choćby o środki z budżetu  

obywatelskiego.  
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